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PROTOKÓŁ NR XXIII/2020 z XXIII sesji RADY MIASTA 

GDAŃSKA, która odbyła się w dniu 28 maja 2020 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku ul. Wały 

Jagiellońskie 1 

 

 

Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych, 

Nieobecni radni – Wasilewska Teresa. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

 

PUNKT 1 

SPRAWY REGULAMINOWE 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Otworzyła obrady XXIII sesji Rady Miasta Gdańska. 

Poinformowała o wpływie projektów uchwał. 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Gdańska 

uprawnień w zakresie ustalania wysokości niektórych cen i opłat za usługi komunalne 

o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej (druk 630);   

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia nr 475/20 Prezydenta 

Miasta Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r. (druk 631);  

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 476/20 Prezydenta 

Miasta Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r. (druk 632);  

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 477/20 Prezydenta 
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Miasta Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r. (druk 633);   

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulic: gen. Władysława Andersa, Astrowej, 

gen. Stefana Grota-Roweckiego, Lipcowej, Heleny Marusarzówny, Powstania 

Listopadowego, Szczodrej, Jerzego Waldorffa i Wołkowyskiej do kategorii dróg gminnych 

(druk  644); 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie przekazania zgodnie z 

właściwością wniosku Pomorskiego Ośrodka Ruchu Drogowego w Gdańsku (druk 634); 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie przekazania zgodnie z 

właściwością wniosku Pradera Gdańsk Osowa Sp. z o.o. (druk 635);   

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie przekazania zgodnie z 

właściwością wniosku Snowfinch 17 spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Gdansk 

Property sp. k. (druk 636);   

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie przekazania zgodnie z 

właściwością skargi na Sekretarz Miasta Gdańska (druk 637); 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia 

skargi …………………………  na Dyrektora Przedszkola nr 82 w Gdańsku (druk 638); 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi 

Komisji Międzyzakładowej Pracowników Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność”                    

w Gdańsku na działania  Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 79 w Gdańsku (druk 639); 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi 

Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Gdańsk na działania  Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 79 w Gdańsku (druk 640); 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia petycji 

PRUIM  sp. z o.o. o zwolnienie z podatku od nieruchomości lub o przedłużenie terminów 

płatności rat podatku od nieruchomości (druk 641); 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania skargi dotyczącej zasad funkcjonowania miejskich targowisk (druk 642); 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na 

dyrektora Szkoły Podstawowej nr 46 w Gdańsku (druk 643); 

Wpłynęła poprawka Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej i Klubu Radnych Wszystko dla 

Gdańska do projektu oświadczenia podjętego z okazji setnej rocznicy urodzin Karola 

Wojtyły – papieża Jana Pawła II, zgłoszonego przez Klub Radnych Prawa                                 

i Sprawiedliwości. 
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Wpłynęły autopoprawki: 

(druk 624) – pkt 4, ppkt 2 

Oświadczenie – pkt 5 

 

Przeprowadziła głosowania o włączenie: 

 

(druk 630) 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 1 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt 14A 

 

 

(druk 631) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt 19 

 

(druk 632) 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Druk będzie w pkt 4, ppkt 20 
 

 

 

(druk 633) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt 21 

 

 

(druk 644) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt  9A 

 

(druk 634) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt 22  
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(druk 635) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt 23 

 

(druk 636) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt 24 

 

 

(druk 637) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt 25 

 

 

 

 



6 
 

(druk 638) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt  26 

 

(druk 639) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt  27 

 

(druk 640) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt 28 

 

(druk 641) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 
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Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt  29   

 

(druk 642) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt  30   

 

(druk 643) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt 4, ppkt  31 

 

 

1. Sprawy regulaminowe 

 otwarcie sesji. 

 

2. Komunikaty: 

- Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska: 

„30-lecie samorządu terytorialnego w Polsce”, 

- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska. 

  

 

3. Oświadczenia Klubów Radnych; 
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4. Uchwały: 

 

 

1) w sprawie przyznania dodatkowych środków finansowych na działania statutowe jednostek 

pomocniczych Miasta Gdańska (druk 629); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 

Wioletta Krewniak – p.o. Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 

 

 

Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna  

                           K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta  Gdańska 

(druk 624 + autopoprawka); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 

Jolanta Ostaszewska  – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

 

Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

                           K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna 

                           K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

                           K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

                           K. Edukacji – pozytywna 

                           K. Rodziny i Polityki Społecznej - pozytywna 

                           K. Kultury i Promocji – pozytywna 

                           K. Sportu i Turystyki – pozytywna 

                           K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2020 rok (druk 625); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 

Jolanta Ostaszewska  – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
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Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

                           K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna 

                           K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

                           K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

                           K. Edukacji – pozytywna 

                           K. Rodziny i Polityki Społecznej - pozytywna 

                           K. Kultury i Promocji – pozytywna 

                           K. Sportu i Turystyki – pozytywna 

                           K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna w rejonie alei 

Grunwaldzkiej na południe od Alchemii w mieście Gdańsku (druk 627); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel-Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

         Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Ujeścisko rejon ulic 

Nieborowskiej i Rogalińskiej w mieście Gdańsku (druk 628); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel - Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

           Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Ołowianka - część centralna i północna w mieście Gdańsku                                     (druk 612);   

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel - Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Klukowo rejon ulic Radiowej i linii PKM w mieście Gdańsku                    (druk 613); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel - Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

             Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wyspa 

Sobieszewska rejon ulic Narcyzowej i Kwiatowej w mieście Gdańsku (druk 619); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel - Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

            Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

9) w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Śródmieście rejon ulic 3 Maja i Kurkowej w mieście Gdańsku (druk 614); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel-Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

9A). w sprawie zaliczenia ulic: gen. Władysława Andersa, Astrowej, gen. Stefana Grota-Roweckiego, 

Lipcowej, Heleny Marusarzówny, Powstania Listopadowego, Szczodrej, Jerzego Waldorffa i 

Wołkowyskiej do kategorii dróg gminnych (druk 644); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                  Emilia Lodzińska – Przewodnicząca K. Zagospodarowania Przestrzennego 

 

10) w sprawie przystąpienia Miasta Gdańska do Stowarzyszenia "HanseVerein - Verein zur Fӧrderung des 

internationalen Stӓdtebund DIE HANSE e.V." (HanseVerein - Stowarzyszenie na rzecz wspierania 

międzynarodowego Związku Miast Hanzy HANZA/DIE HANSE e. V.) (druk 621); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Aleksandra Dulkiewicz – Prezydent Miasta Gdańska 

Jolanta Murawska  – Biuro Prezydenta  

 

          Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publ. – pozytywna 

 

11) w sprawie nadania nazwy ulica Władysława Raatza (druk 622); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 

 

           Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

 

12) w sprawie nadania nazwy Rondo Ofiar Firogi i Klukowa 1939-1945 (druk 623); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 

 

            Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

 

13) w sprawie udzielenia w roku 2020 dotacji celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku (druk 626); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Sulikowski – Miejski Konserwator Zabytków 

 

               Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

                                          K. Strategii i Budżetu - pozytywna 

 

14) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 

Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa Społecznego "Motława" Spółka 

z o.o. (druk 616); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Iwona Bierut  – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  

 

 

               Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

                                          K. Strategii i Budżetu - pozytywna 

 

 

14A). zmieniająca uchwałę w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Gdańska uprawnień 

w zakresie ustalania wysokości niektórych cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 
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(druk 630);    

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

               Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

              Michał Szymański – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni   

 

              Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

                                         K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna 

 

 

15) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł dochodów własnych 

gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów 

finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów własnych samorządowych jednostek budżetowych 

(druk 615); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

               Komisja wiodąca: K. Edukacji – pozytywna 

                                          K. Strategii i Budżetu - pozytywna 

 

16) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Gdańsku poprzez zmianę adresu 

siedziby z ul. Kołobrzeskiej 75 w Gdańsku na al. gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 617); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

               Komisja wiodąca: K. Edukacji - pozytywna 

 

17) w sprawie przekształcenia Bursy Gdańskiej imienia Ireny Sendlerowej poprzez zmianę  adresu siedziby 

z ul. Podwale Staromiejskie 51/52 na ul. Grzegorza Piramowicza 1/2 w Gdańsku (druk 618); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

              Komisja wiodąca: K. Edukacji - pozytywna 

 

18) w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku do Ministra Obrony Narodowej o udzielenie zezwolenia 
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na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w IV Liceum Ogólnokształcącym z Oddziałami 

Mistrzostwa Sportowego im. Marynarzy WOP w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 5 w Gdańsku 

(druk 620); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

    Komisja wiodąca: K. Edukacji – pozytywna 

 

19) w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia nr 475/20 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 17 

kwietnia 2020 r. (druk 631);   

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący K. Samorz. i Ładu Publ.   

 

20) w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 476/20 Prezydenta Miasta Gdańska z 

dnia 17 kwietnia 2020 r. (druk 632);   

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący K. Samorz. i Ładu Publ.   

 

21)w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 477/20 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 

17 kwietnia 2020 r. (druk 633);   

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący K. Samorz. i Ładu Publ.   

 

22) w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku Pomorskiego Ośrodka Ruchu 

Drogowego w Gdańsku (druk 634); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

 

23) w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku Pradera Gdańsk Osowa Sp. z o.o. 

(druk 635);   

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

 

24) w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku Snowfinch 17 spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością Gdansk Property sp. k. (druk 636);   

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

 

25) w sprawie przekazania zgodnie z właściwością skargi na Sekretarz Miasta Gdańska (druk 637);   

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

 

 

26) w sprawie rozpatrzenia skargi …………………………  na Dyrektora Przedszkola nr 82                 

w Gdańsku (druk 638);                                

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

 

27) w sprawie rozpatrzenia skargi Komisji Międzyzakładowej Pracowników Oświaty i Wychowania 

NSZZ „Solidarność”  w Gdańsku na działania  Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 79 w Gdańsku 

(druk 639);           

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

       

28) w sprawie rozpatrzenia skargi Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Gdańsk na 

działania  Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 79 w Gdańsku (druk 640); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

 

29) w sprawie rozpatrzenia petycji PRUIM  sp. z o.o. o zwolnienie z podatku od nieruchomości lub o 

przedłużenie terminów płatności rat podatku od nieruchomości (druk 641); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

 

30) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi dotyczącej zasad funkcjonowania miejskich 

targowisk (druk 642); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

 

31) w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 46 w Gdańsku (druk 643); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

 

5.Oświadczenie podjęte z okazji setnej rocznicy urodzin Karola Wojtyły – papieża Jana Pawła 

II + poprawka + autopoprawka; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 
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6. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

7. Zakończenie obrad. 

Na podstawie art. 25 ust. 3 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 

2020 r. poz. 713) pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu 

umożliwienia mu brania udziału w pracach organów gminy.   

 

 

PUNKT 2 

KOMUNIKATY 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przypomniała o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do końca miesiąca. 

Poinformowała o konieczności przełożenia sesji absolutoryjnej do połowy lipca. 

Przedstawiła film, który został przygotowany na 30-lecie powstania samorządu 

terytorialnego w Polsce. 

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawiła raport na temat działań władz miasta w okresie pandemii. 

 

ANDRZEJ SKIBA – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Poinformował o skardze na Dyrektora jednej ze szkół, która została odesłana do komisji – 

druk 633. Zachęcał do zapoznania się z materiałami dot. druków 639 i 640. 

 

PIOTR DZIK – Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

W imieniu przedsiębiorców podziękował za wsparcie. 

 

PUNKT 3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR 

Wspomniał o obchodach 30-lecia powstania samorządu terytorialnego w Polsce. 

Poinformował, że sytuacja samorządu w Gdańsku w dużej mierze zależy od tego, kto rządzi 

Państwem. 
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Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Podziękował pracownikom Urzędu Wojewódzkiego za wykonywaną pracę w czasie 

pandemii. Wspomniał, że symptomem tego, że gospodarka jest silna świadczy 

procedowanie nowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 
Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Poinformowała, że celem pracy w samorządzie jest pomoc mieszkańcom.  

 

PUNKT 4 

UCHWAŁY 

 

1) w sprawie przyznania dodatkowych środków finansowych na działania statutowe 

jednostek pomocniczych Miasta Gdańska (druk 629); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiB, KSiŁP pozytywne. 

 

WIOLETTA KREWNIAK Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR 

Odczytał listę zadań Rad Dzielnic. 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Podziękował osobom, które angażują się w działania Budżetu Obywatelskiego. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MALAK 

Zapytał, czy ten mechanizm zostanie utrzymany w przyszłych latach. 

 

WIOLETTA KREWNIAK Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 

Odpowiedziała na pytanie. 

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Zapytała, czy będzie jeszcze możliwość, aby rady dzielnic, które nie zdążyły złożyć wniosku, 

będą mogły złożyć go jeszcze w ciągu roku. 
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WIOLETTA KREWNIAK Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 

Odpowiedziała na pytanie. 

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Zapytała o możliwość uruchomienia składania wniosków przez rady dzielnic dot. spraw pro-

społecznych. 

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Prezydent Miasta Gdańska 

Poinformowała, że zależy to od sytuacji pandemicznej i jak będzie ona się rozwijać. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR 

Poinformował, że Przewodniczący Kazimierz Koralewski pomylił rady dzielnic z Budżetem 

Obywatelskim.  

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA 

Poinformowała, że na ostatnim spotkaniu Komisji złożyła wniosek o weryfikację założeń 

finansowych rad dzielnic na ich prośbę. 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Poinformował, że działalność jednostek pomocniczych Miasta gdańska koreluje z 

Budżetem Obywatelskim. 

 

Radny ROMUALD PLEWA 

Przypomniał, że w II kadencji Rady Miasta Gdańska z inicjatywy klubu PiS powstały rady 

dzielnic. Zapytał, czy jakieś środki finansowe z poprzednich lat przepadły radom dzielnic. 

 

WIOLETTA KREWNIAK Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała, że nie ma możliwości kumulowania środków finansowych z roku na rok. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MALAK 

Poinformował, że mechanizm ten powinien zostać realizowany w przyszłości. 

 

Radny ROMUALD PLEWA 

Chciałby, aby przedstawić na następnej sesji kwoty niewykorzystane w dzielnicach. 
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WIOLETTA KREWNIAK Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała, że przekaże mailowo taką informację. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MALAK 

Chciałby potwierdzenia, że ten mechanizm będzie funkcjonować w przyszłym roku. 

 

WIOLETTA KREWNIAK Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała, że Pani Prezydent „otworzyła furtkę” radom dzielnic. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/599/20 

        z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie przyznania dodatkowych środków finansowych na działania 

statutowe jednostek pomocniczych Miasta Gdańska 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta  Gdańska (druk 624 + autopoprawka); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiB, KPGiM, KZP, KSiŁP, KE, KRiPS, KKiP, KSiT, KZR pozytywne. 

 

EMILIA KOSIŃSKA Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 
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Radna JOANNA CABAJ 

Zapytała, czy nie planują usunąć dofinasowania prokreacji. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Poinformował, że nie zamierzają zrezygnować z programu. 

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Podziękowała za program wsparcia prokreacji oraz za windę na ulicy Dyrekcyjnej. 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Podpytała o lodowisko w dzielnicy Ujeścisko-Łostowice, jakie są terminy realizacji. 

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Prezydent Miasta Gdańska 

Poinformowała, że, tak samo jak program prokreacji, lodowisko jest realizacją obietnic 

wyborczych. 

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Poinformowała o rozwoju koncepcji. 

 

Radna BARBARA IMIANOWSKA 

Poinformowała, że, z powodu pandemii, powinno się przesunąć środku finansowe 

przeznaczone na program prokreacji. 

 

Radny KRYSTIAN KŁOS 

Cieszy się z przedłużenia programu. Poinformował, że nikt nie naraża zdrowia matek i 

dzieci. 

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA 

Z dużą radością poprze program. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Sprostował, że zmiany w programie prokreacji zostały przegłosowane w grudniu 2019 roku 

i w dniu dzisiejszym nie będzie głosowania na ten temat. 
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Radna JOANNA CABAJ 

Poinformowała, że Prezydent obiecał opisać program prokreacji oraz zdrovelove na 

spotkaniu komisji. Poinformowała, że radni nie uzyskali żadnych danych na temat zdrowia 

matek korzystających z in vitro oraz ich dzieci. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Poinformował, że wszystkie dane radni otrzymali, a na komisję nie został zaproszony. 

 

Radna JOANNA CABAJ 

Stwierdziła, że jej wątpliwości Prezydent nie zostały rozwiane. 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Złożyła wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

 

  za      - 13  

         przeciw   - 8 

         wstrzymało się  - 10 

        lista mówców została zamknięta 

Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Ma wrażenie, że temat zdrovelove i in vitro zawsze powraca. Nie zgadza się na wspólną 

komisję z komisją edukacji. 

 

Radny ANDRZEJ KOWALCZYS 

Wielokrotnie ten temat został poruszany na komisji edukacji. Przypomniał, że Prezydent 

Kowalczuk nie ustala posiedzeń komisji. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

za    - 22 

         przeciw   - 3 

         wstrzymało się  - 8 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIII/600/20 

        z dnia 28 maja 2020 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta  Gdańska 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2020 rok (druk 

625); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiB, KPGiM, KZP, KSiŁP, KE, KRiPS, KKiP, KSiT, KZR pozytywne. 

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK 

Zapytała o mniejsze wpływy z podatku PIT.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Odpowiedziała na pytanie. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 21  

         przeciw   - 3 

         wstrzymało się  - 8 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIII/601/20 

        z dnia 28 maja 2020 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 

2020 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa 

Górna w rejonie alei Grunwaldzkiej na południe od Alchemii w mieście Gdańsku (druk 

627);  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Poinformował, że nie zgadza się ze zwrotem miejsc parkingowych w planie. Uważa również, 

że odrzucono uwagi Rady Dzielnicy Oliwa. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiedziała Radnemu. 

 

Radny JAN PERUCKI 

Poinformował o propozycjach poprawy drożności ulic w Oliwie. 

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Poinformowała o wskazywanych rozwiązaniach, które mogłyby poprawić komunikację w 

Oliwie. Stwierdziła, że był czas na sprzeciw wobec planu zagospodarowania 

przestrzennego. Zwiększenie ilości miejsc postojowych uważa ona za plus. 

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Poinformował, że nad planem pracowano przez 4 lata. Stwierdził, że za powstającymi 
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biurowcami powstają miejsca pracy oraz rozwinięta komunikacja miejska. Oliwa jest jednym 

z najlepiej skomunikowanym miejsc w Trójmieście. 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Odniósł się do słów Radnego Majewskiego. Twierdzi, że ten plan zagospodarowania 

przestrzennego odpowiada na zwrost komunikacji w tym miejscu oraz na wyzwania 

gospodarcze stojące przed miastem. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Stwierdził, że problem polega na tym, że prace nad planem trwają przez 4 lata, a Biuro 

Rozwoju Gdańska dalej odrzuca opinię rad dzielnic. 

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ 

Zgodził się ze słowami Radnej Lodzińskiej, która stwierdziła, że, gdyby nowe miejsca 

parkingowe nie powstały, ludzie będą parkować na prywatnych ulicach, pod domami 

mieszkańców Oliwy. Poinformował, że zmiana komunikacji publicznej w Oliwie jest 

potrzebna i zaapelował do zwiększenia priorytetu jeżeli chodzi o komunikację Oliwy z 

innymi dzielnicami. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Stwierdził, że w planie napisane jest, że komunikacja miejska jest wzorowa i mieszkańcy 

powinni z niej korzystać – więc dlaczego zwiększana jest ilość miejsc parkingowych? 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Odniosła się do słów Radnego Skiby – stwierdziła, że nie ma szacunku do BRG. Uważa, 

że jest to skandaliczne, aby negować analizę tego planu Politechniki Gdańskiej. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Poprosił o powstrzymanie takiego typu komentarzy. Jego prawem jest, aby się z tymi 

analizami nie zgadzać. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Stwierdził, że on tylko słucha głosów mieszkańców. 

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta 
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Poinformował, że co roku jest coraz więcej korzystających z komunikacji miejskiej. 

Stwierdził, że dlatego jest w Oliwie potrzebny jej rozwój. Na ten moment dyskutowany jest 

ten plan, ale już teraz Biuro Rozwoju Gdańska pracuje nad nowymi planami dla tej dzielnicy 

i innych. 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta 

Poinformował, że procedowany jest Plac Inwalidów na wniosek rady dzielnicy, plany z 

inicjatywy rad dzielnic są procedowane w całym mieście.  

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Podziękowała za pracę specjalistów w Biurze Rozwoju Gdańska. Jeszcze raz wspomniała 

o potrzebie tworzenia nowych miejsc postojowych. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK 

Wspomniał o ulicy Kołobrzeskiej, gdzie wcześniej były głosy, że przez rozwijające się tam 

sklepy, ulica będzie uczęszczana tylko przez samochody ciężarowe, co w dniu dzisiejszym 

nie jest prawdą. Zaapelował o pomyślenie o przedsiębiorcach w dzielnicy Oliwa. 

 

Radny ŁUKASZ BEJM 

Stwierdził, że nie można oczekiwać od ludzi, że zrezygnują z transportu samochodowego, 

dlatego, z dbałością o komfort mieszkańców, miejsca postojowe są potrzebne. 

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 

Stwierdził, że głosy mieszkańców są uwzględniane, ale nie wszystkie. Kluczową opinią 

powinny być opinie architektów i innych specjalistów, dlatego Gdańsk jest miastem dobrze 

rozwijającym się. Stwierdził, że jest to plan, który gwarantuje rozwój gospodarczy. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Streścił swoją wypowiedź, która została przerwana z powodów problemów w transmisji. 

Stwierdził, że rozwój miasta to nie korki, tylko dobry transport publiczny. Przytoczył słowa 

Jarosława Wałęsy, który powiedział, że Gdańsk słucha deweloperów, a nie mieszkańców. 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Stwierdził, że nie powinno się mówić o Rządzie Polski w czasie omawiania tego planu. 
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Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Stwierdziła, że nie każdy może przesiąść się na rower, dlatego niektórzy poruszają się 

samochodami. 

 

Radny ROMUALD PLEWA 

Przytoczył głosowanie nad tym projektem na Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

gdzie głos Przewodniczącej Komisji zadecydował o pozytywnej opinii na temat tego planu. 

Złożył wniosek, aby projekt został odesłany do Komisji na ponowne rozpatrzenie. 

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Zaapelowała za głosowanie przeciw odesłaniu projektu do Komisji. 

 

Nastąpiło głosowanie nad wnioskiem formalnym o odesłanie druku 627 do Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego. 

 

  za      - 11  

         przeciw   - 21 

         wstrzymało się  - 1 

 

Druk 627 nie został odesłany do Komisji Zagospodarowania Przestrzennego. 

 

Radny PIOTR DZIK 

Stwierdził, że 30% wypowiedzi było o druku, pozostałe 70% było ostrą wymianą zmian. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 19  

         przeciw   - 12 

         wstrzymało się  - 2 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIII/602/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Oliwa Górna w rejonie alei Grunwaldzkiej na 

południe od Alchemii w mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Ujeścisko 

rejon ulic Nieborowskiej i Rogalińskiej w mieście Gdańsku (druk 628); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna KAMILA BŁASZCZYK 

Wspomniała o trudnej sytuacji drogowej w tym rejonie i poprosiła o rozwiązanie tego 

problemu. 

 

Radna JOANNA CABAJ 

Zapytała ile dokładnie lokali mieszkalnych i miejsc parkingowych powstanie. Powtórzyła 

prośbę Radnej Błaszczyk. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Może powstać 190 mieszkań i 220 nowych miejsc postojowych. Rozwiązanie problemu 

sytuacji drogowej w tym rejonie zależy po prostu od organizacji ruchu, bez zmiany mpzp. 

 

Radny MATEUSZ SKARBEK 

Wspomniał o możliwości powstania tam parku kieszonkowego. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 30  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 2 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/603/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Ujeścisko rejon ulic Nieborowskiej i Rogalińskiej 

w mieście Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Ołowianka - część centralna i północna w mieście Gdańsku                                     

(druk 612);     

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny MATEUSZ SKARBEK 

Poprosił o zwrócenie uwagi na ruch pieszych w tym miejscu i poświęcić temu szczególną 

uwagę. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

W tym obszarze była wskazana jedna z najbardziej atrakcyjnych przestrzeni lokalnej. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/604/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Ołowianka - część centralna i 

północna w mieście Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Klukowo rejon ulic Radiowej i linii PKM w mieście Gdańsku                    

(druk 613); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  
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w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIII/605/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Klukowo rejon ulic Radiowej i 

linii PKM w mieście Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wyspa Sobieszewska rejon ulic Narcyzowej i Kwiatowej w mieście 

Gdańsku (druk 619); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Poinformował o stanowisku Rady Dzielnicy – jest ono negatywne. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK-DOWBOR 

Przypomniał, że to dopiero przystąpienie do sporządzania planu, nie uchwalenie, więc plan 

może tak nie wyglądać. 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Wspomniała, że jedna Radna dzielnicy, z którą rozmawiali radni klubu PiS nie decyduje o 

opinii całej rady dzielnicy, która jest pozytywna. 

 

Radny KAROL RABENDA 

Zapytał na czym polega główny problem Rady Dzielnicy. 
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EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Trudno wskazać na to, co wzbudza największe emocje. To są dopiero początki prac. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Twierdzi, że radna Katarzyna Czerniewska przywołała inne pismo, które nie jest uchwałą. 

Pismo, o które chodzi zostało wysłane do radnych okręgu 1. Jest w nim napisane, że opinia 

rady dzielnicy jest negatywna. Zwrócił się do radnych o głosowanie przeciwko. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 19  

         przeciw   - 12 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/606/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Wyspa Sobieszewska rejon 

ulic Narcyzowej i Kwiatowej w mieście Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

9) w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Śródmieście rejon ulic 3 Maja i Kurkowej w mieście Gdańsku                        

(druk 614); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 
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Radny MATEUSZ SKARBEK 

Wspomniał o opinii radnych KO wcześniej, że ilość miejsc parkingowych w tym miejscu była 

za mała. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 1 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/607/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Śródmieście rejon ulic 3 Maja i 

Kurkowej w mieście Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

10)  w sprawie zaliczenia ulic: gen. Władysława Andersa, Astrowej, gen. Stefana Grota-

Roweckiego, Lipcowej, Heleny Marusarzówny, Powstania Listopadowego, Szczodrej, 

Jerzego Waldorffa i Wołkowyskiej do kategorii dróg gminnych (druk 644); 

 

EMILIA LODZIŃSKA Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 2 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/608/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie zaliczenia ulic: gen. Władysława Andersa, Astrowej, 

gen. Stefana Grota-Roweckiego, Lipcowej, Heleny Marusarzówny, 

Powstania Listopadowego, Szczodrej, Jerzego Waldorffa i 

Wołkowyskiej do kategorii dróg gminnych 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

11)  w sprawie przystąpienia Miasta Gdańska do Stowarzyszenia "HanseVerein - Verein 

zur Fӧrderung des internationalen Stӓdtebund DIE HANSE e.V." (HanseVerein - 

Stowarzyszenie na rzecz wspierania międzynarodowego Związku Miast Hanzy 

HANZA/DIE HANSE e. V.) (druk 621); 

 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KSiŁP pozytywna. 

 

JOLANTA MURAWSKA Biuro Prezydenta 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Zapytał, gdzie znajduje się sekretariat Stowarzyszenia. 

 

JOLANTA MURAWSKA Biuro Prezydenta 
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Poinformowała, że w Lubece. 

Radny ŁUKASZ BEJM 

Podziękował Pani Murawskiej za zaangażowanie w tą sprawę. 

 

Radny MATEUSZ SKARBEK 

Poinformował, że Hanza jest istotnym elementem gdańskiej tożsamości. Zachęcił Radnych 

do uczestniczenia w Dni Hanzy. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 22  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 10 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/609/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie przystąpienia Miasta Gdańska do Stowarzyszenia 

"HanseVerein - Verein zur Fӧrderung des internationalen Stӓdtebund DIE 

HANSE e.V." (HanseVerein - Stowarzyszenie na rzecz wspierania 

międzynarodowego Związku Miast Hanzy HANZA/DIE HANSE e. V.) 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

12) w sprawie nadania nazwy ulica Władysława Raatza (druk 622); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KKiP pozytywna. 

 

BOGUMIŁ KOCZOT Dyrektor Wydziału Geodezji 
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Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 26  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 6 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/610/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie nadania nazwy ulica Władysława Raatza 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

13) w sprawie nadania nazwy Rondo Ofiar Firogi i Klukowa 1939-1945 (druk 623); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KKiP pozytywna. 

 

BOGUMIŁ KOCZOT Dyrektor Wydziału Geodezji 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK 

Zwróciła uwagę na wątpliwość językową tej nazwy. 

 

BOGUMIŁ KOCZOT Dyrektor Wydziału Geodezji 

Stowarzyszenie Kaszubsko-Pomorskie debatowało nad tym, dlatego Dyrektor nie sądzi, 

aby była to pomyłka. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 
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Proponuje, aby w przyszłości zastanowić się nad formą językową. 

Radny JAN PERUCKI 

Pod kątem stricte językowym nazwa jest poprawna. 

 

Radny KAROL RABENDA 

Wydaje mu się, że pierwotna chęć Stowarzyszenia, aby nazwać to rondo została 

wypaczona. 

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ 

Poinformował, że koncepcja nazwy się zmieniała, więc ostatecznie nazwa taka została. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MALAK 

Zapytał Radnego Stelmasiewicza, dlaczego Bysewa nie ma w nazwie, jeżeli jest w 

uzasadnieniu. 

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ 

Mieszkańcy Firogi i Klukowa wystąpili z tą propozycją i nie wie dlaczego Bysewo oraz 

Matarnia są wspomniane w uzasadnieniu. 

 

BOGUMIŁ KOCZOT Dyrektor Wydziału Geodezji 

Historycznie Matarnia i Bysewo były częścią Firogi i Klukowa, dlatego zostały ujęte w 

uzasadnieniu. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 23  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 9 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIII/611/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

sprawie nadania nazwy Rondo Ofiar Firogi i Klukowa 1939-1945 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

14) w sprawie udzielenia w roku 2020 dotacji celowych na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku (druk 626); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KKiP i KSiB pozytywne. 

 

GRZEGORZ SULIKOWSKI Miejski Konserwator Zabytków 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA 

Zapytała o losy zabytku – siedzibę Polonii Gdańskiej. 

 

GRZEGORZ SULIKOWSKI Miejski Konserwator Zabytków 

Poinformował, że w tym roku nie było takiego wniosku o dotację na ten budynek. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Podziękował Wojewódzkiemu Konserwatorowi Zabytków. 

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ 

Podziękował Miejskiemu Konserwatorowi Zabytków 

 

Prezydent Miasta Gdańska ALEKSANDRA DULKIEWICZ 

Zaapelowała do Radnego Skiby o uważanie na słowa. Stwierdziła, że Miasto Gdańsk 

konsekwentnie troszczy się o zabytki. 

 

Radna JOANNA CABAJ 

Zapytała o remont elewacji przy ulicy Długiej 42 – nawierzchnia grozi zawaleniu. Jak Miasto 
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planuje wyremontować ten budynek, gdy postawienie rusztowania wiąże się z 

zablokowaniem wjazdu na podwórko dla mieszkańców? 

 

GRZEGORZ SULIKOWSKI Miejski Konserwator Zabytków 

Poinformował, że prace wykonuje Wspólnota. 

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 

Poinformował, że po części zgadza się z Radnym Skibą – w obszarze inwestycji 

mieszkaniowych Gdańsk jest miastem deweloperów i jest to rzecz naturalna. 

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Stwierdziła, że nie widzi powodów do gratulacji Pomorskiemu Konserwatorowi Zabytków. 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta 

Poinformował, że Gdańsk bardzo aktywnie działa w polu rewaloryzacji zabytków. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Ma nadzieję, że to będzie przyczyna do dobrej dyskusji na temat ochrony zabytków. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/612/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie udzielenia w roku 2020 dotacji celowych na prace 
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konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

15) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego "Motława" Spółka z o.o. (druk 616); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KPGiM i KSiB pozytywne. 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Stwierdziła, że to bardzo ważna inwestycja. Zadała pytania: jaka będzie wysokość czynszu, 

jaka będzie do niego dopłata? Jaki trzeba mieć dochód, aby uzyskać mieszkanie oraz jaka 

będzie wysokość partycypacji? Czy mieszkania będą do wykupu? Jaki jest czas realizacji? 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta 

Poinformował, że na stronie gdansk.pl są odpowiedzi na te zapytania. Mieszkania TBS nie 

są mieszkaniami do wykupu, są one na wynajem. 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Poinformował, że Gdańsk otrzymuje środki publiczne na TBSy, dlatego jest wymagana 

partycypacja oraz nie są one do wykupu. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 
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Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/613/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 

kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 

Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego "Motława" Spółka z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

16)  zmieniająca uchwałę w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Gdańska uprawnień 

w zakresie ustalania wysokości niektórych cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej (druk 630); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiB i KPGiM pozytywne. 

 

MICHAŁ SZYMAŃSKI Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 2 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIII/614/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta 

Gdańska uprawnień w zakresie ustalania wysokości niektórych 

cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności 

publicznej oraz za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

17)  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł dochodów 

własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i 

trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów własnych 

samorządowych jednostek budżetowych (druk 615); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KE i KSiB pozytywne. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIII/615/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 

źródeł dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym 

rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 

planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 

własnych samorządowych jednostek budżetowych 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

18)  w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Gdańsku poprzez zmianę 

adresu siedziby z ul. Kołobrzeskiej 75 w Gdańsku na al. gen. Józefa Hallera 16/18 w 

Gdańsku (druk 617); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Przedstawił projekt druku wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/616/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 
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w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w 

Gdańsku poprzez zmianę adresu siedziby z ul. Kołobrzeskiej 75 w 

Gdańsku na al. gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

19)  w sprawie przekształcenia Bursy Gdańskiej imienia Ireny Sendlerowej poprzez zmianę  

adresu siedziby z ul. Podwale Staromiejskie 51/52 na ul. Grzegorza Piramowicza 1/2 w 

Gdańsku (druk 618); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Przedstawił projekt druku wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/617/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie przekształcenia Bursy Gdańskiej imienia Ireny Sendlerowej 

poprzez zmianę  adresu siedziby z ul. Podwale Staromiejskie 51/52 

na ul. Grzegorza Piramowicza 1/2 w Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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20) w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku do Ministra Obrony Narodowej                   

o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w IV 

Liceum Ogólnokształcącym z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego im. Marynarzy WOP 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 5 w Gdańsku (druk 620); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/618/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku do Ministra Obrony 

Narodowej o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w IV Liceum Ogólnokształcącym z 

Oddziałami Mistrzostwa Sportowego im. Marynarzy WOP w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących nr 5 w Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

 



44 
 

21)  w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia nr 475/20 Prezydenta Miasta Gdańska 

z dnia 17 kwietnia 2020 r. (druk 631);   

 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

Przedstawił projekty nr 631, 632 oraz 633 wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/619/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia nr 475/20 Prezydenta 

Miasta Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

22) w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 476/20 Prezydenta Miasta 

Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r. (druk 632);  

 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

Przedstawił projekt podczas omówienia projektu druku nr 631. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/620/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 476/20 Prezydenta 

Miasta Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 

23) w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 477/20 Prezydenta Miasta 

Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r. (druk 633);   

 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

Przedstawił projekt podczas omówienia projektu druku nr 631. 

 

Radny ROMUALD PLEWA 

Zadał pytanie, dlaczego Rada Miasta zajmuje się tymi problemami, jeżeli podjęte uchwały 

Rady Dzielnicy były podjęte przy naruszeniu prawa. 

 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

Ponieważ wpłynęło odwołanie do Rady Miasta. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 
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Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/621/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 477/20 Prezydenta 

Miasta Gdańska z dnia 17 kwietnia 2020 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

24) w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku Pomorskiego Ośrodka Ruchu 

Drogowego w Gdańsku (druk 634); 

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekty druków nr 634, 635 oraz 636 wraz z uzasadnieniami. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za      - 33 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/622/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku Pomorskiego 

Ośrodka Ruchu Drogowego w Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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25) w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku Pradera Gdańsk Osowa Sp. z 

o.o. (druk 635);   

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt podczas omówienia projektu druku nr 634. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/623/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku Pradera 

Gdańsk Osowa Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

26) w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku Snowfinch 17 spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością Gdansk Property sp. k. (druk 636); 

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt podczas omówienia projektu druku nr 634. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/624/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku Snowfinch 17 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Gdansk Property sp. K. 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

27) w sprawie przekazania zgodnie z właściwością skargi na Sekretarz Miasta Gdańska 

(druk 637);  

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/625/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 
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w sprawie przekazania zgodnie z właściwością skargi na Sekretarz 

Miasta Gdańska 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

28) w sprawie rozpatrzenia skargi ………………  na Dyrektora Przedszkola nr 82 w 

Gdańsku (druk 638);                                

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 23  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 10 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/626/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi XYZ na Dyrektora Przedszkola nr 82 w 

Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

 

29) w sprawie rozpatrzenia skargi Komisji Międzyzakładowej Pracowników Oświaty  

i Wychowania NSZZ „Solidarność”  w Gdańsku na działania  Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 79 w Gdańsku (druk 639); 

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 
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Radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Stwierdził, że skarga jest zasadna.- Faktem jest, że Dyrektor złamał prawo i zostało to 

potwierdzone przez Wydział Rozwoju Społecznego. Stwierdzi, że uznanie tej skargi za 

bezzasadną „otworzy furtkę” dla innych Dyrektorów, którzy mogą również postanowić 

złamać prawo. 

 

Radny ŁUKASZ BEJM 

Stwierdził, że Dyrektor dostarczył arkusz po terminie ze względów technicznych i nie było 

to działanie w złej wierze, dlatego wnioskuje o uznanie tej skargi za bezzasadną. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

W skardze pojawiło się również oskarżenie „o naruszenie dóbr osobistych” jednej z 

nauczycielek, ale Komisja nie poruszała tego tematu, ponieważ powinien zając się tym Sąd 

powszechny. Poprosił Prezydenta Kowalczuka o przedstawienie tego, jak na Komisji 

Edukacji zachował się Dyrektor WRS Grzegorz Kryger. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Potwierdził słowa Radnego Bejma o tym, że Dyrektor naprawił swój błąd. 

 

Radna JOANNA CABAJ 

Poinformowała, że na Komisji Edukacji padło stwierdzenie, że podobne incydenty tego 

Dyrektora powtarzają się od 3 lat. 

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Stwierdził, że nie można przejść koło takiego incydentu do porządku dziennego. Jeszcze 

raz powtórzył, że nastąpiło ewidentne złamanie prawa i karę należy ponieść. Poinformował, 

że Dyrektor jest osobą doświadczoną i powinien wiedzieć, że należy dotrzymać terminu. 

 

Radny ANDRZEJ KOWALCZYS 

Stwierdził, że Dyrektor jest bardzo dobrym menadżerem, popełnił błąd, ale natychmiast go 

naprawił. Stwierdził, że Dyrektor w tym czasie przeżywał poważny dramat osobisty i jego 

uzasadnienie jest wystarczające. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Jeszcze raz poprosił o informację, co powiedział Dyrektor Grzegorz Kryger na Komisji 
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Edukacji. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Stwierdził, ze Dyrektor został pouczony przez Urząd. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR 

Stwierdził, że nie są mu znane takie przepisy prawa, z których wynikałoby że tryb skargi z 

Kodeksu Postępowania Administracyjnego miałby w jakiś sposób uniemożliwić wszczęcie 

postępowania sądowego. Jego zdaniem błąd Dyrektora był błędem czysto technicznym i 

problem został zażegnany. 

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 

Stwierdził, że jeżeli mówimy o łamaniu prawa, powinniśmy uwzględnić skalę tego łamania 

prawa. Dyrektor w tym czasie miał dużo stresów i emocji, a błąd został skorygowany. 

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Złamanie prawa nie może być „delikatne lub niedelikatne”, a Urząd stwierdził jednoznaczne 

naruszenie prawa i to powinno być podstawą do uznania skargi za zasadną. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Zacytował fragment odpowiedzi Prezydenta Miasta Gdańska na tą skargę – prawo zostało 

złamane. Jeżeli Dyrektor został pouczony, to skarga powinna być uznana za zasadną. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR 

Stwierdził, ze w przepisach, które zacytował Radny Gierszewski nie ma słowa o 

postępowaniu administracyjnym wobec Dyrektora po takim błędzie. Poza tym, teraz Rada 

podejmuje decyzję, nie Urząd. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Skoro czyn opisany jest bezzasadny, dlaczego zareagowano pouczeniem? 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

To nie pouczenie „z mandatem karnym”, Dyrektor został pouczony i sprawa została 

zamknięta. 
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Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 21  

         przeciw   - 12 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/627/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi Komisji Międzyzakładowej Pracowników 

Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność”  w Gdańsku na 

działania  Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 79 w Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

30) w  sprawie rozpatrzenia skargi Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Gdańsk na 

działania  Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 79 w Gdańsku (druk 640); 

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem przy poprzednim projekcie. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Związki zawodowe poinformowały Prezydenta, że nie otrzymały arkusza, Prezydent 

zaapelował do Dyrektora, aby ten arkusz udostępnił, co niezwłocznie zrobił. Sprawa jest 

zamknięta. 

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 

Zgodnie z Kodeksem Pracy pouczenie nie jest karą. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Nie chodziło mu o karę w pojęciu prawnym. Uznając skargę za bezzasadną zaprzeczamy 
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tej dyskusji. Sam Dyrektor Kryger na Komisji był zdziwiony, że Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji, że skarga została  uznana za bezzasadną. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR 

Rozróżnijmy fakt niezachowania terminu od winy Dyrektora w niezachowaniu go. Tej winy 

nie było, o czym świadczy zachowanie Dyrektora. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Skargę wniosły dwa związki zawodowe, nie Radni partii. 

 

Radny JAN PERUCKI 

Wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

 

Nastąpiło głosowanie nad wnioskiem formalnym o zamknięcie listy mówców. 

 

  za      - 20  

         przeciw   - 9 

         wstrzymało się  - 3 

 

Lista mówców została zamknięta. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MALAK 

Poinformował o słowach Dyrektora Krygera na Komisji Edukacji, który nie potrafił znaleźć 

uzasadnienia, dlaczego skarga została uznana za bezzasadną. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Poprosił Radnego Śpiewaka-Dowbora o używanie innych słów. 

 

Radny ŁUKASZ BEJM 

Zapytał Radnego Skibę, czy porozmawiał z Dyrektorem na ten temat i czy wie, że nie było 

tam złej woli. 

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Powtórzył o naruszenia przez Dyrektora prawa, co potwierdził Dyrektor Wydziału Rozwoju 

Społecznego Grzegorz Kryger. 
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Radna JOANNA CABAJ 

Zwróciła uwagę na to, czym jest arkusz organizacyjny – pozwala on na wyrażenie opinii 

związkom, którą również one muszą przedstawić w terminie. Niedotrzymanie terminu przez 

Dyrektora spowodowało, że związki również go nie dotrzymały. Powtórzyła to, że nie był to 

pierwszy raz. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 18  

         przeciw   - 11 

         wstrzymało się  - 1 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/628/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w  sprawie rozpatrzenia skargi Związku Nauczycielstwa Polskiego 

Oddział Gdańsk na działania  Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 79 w 

Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

31) w sprawie rozpatrzenia petycji PRUIM  sp. z o.o. o zwolnienie z podatku od 

nieruchomości lub o przedłużenie terminów płatności rat podatku od nieruchomości 

(druk 641); 

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/629/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie rozpatrzenia petycji PRUIM  sp. z o.o. o zwolnienie z podatku 

od nieruchomości lub o przedłużenie terminów płatności rat podatku 

od nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

 

32) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi dotyczącej zasad funkcjonowania 

miejskich targowisk (druk 642); 

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIII/630/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi dotyczącej zasad 

funkcjonowania miejskich targowisk 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

 

33) w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 46 w Gdańsku (druk 

643); 

 

ANDRZEJ SKIBA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Dyrektor realizował uchwałę Rady Pedagogicznej. Skarga nadaje się do Sądu cywilnego. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Stwierdził, że Przewodniczący Skiba dwa miesiące temu przekonywał Radę, aby uznać tą 

skargę za zasadną. Cieszy się, że przez ten czas zmienił zdanie. Poza tym poinformował, 

że na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wielokrotnie został obrażany Dyrektor Kryger, jak i 

sam Pan Przewodniczący Skiba, na co  nie zareagował. Jest to rzecz niedopuszczalna, a 

urzędnik jest bezpartyjny i wykonuje w dobrej wierze swoje obowiązki. 

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 

Sprawa dotyczy naruszenia dóbr osobistych i Rada nie jest kompetentna do rozpatrzenia 

takiej skargi. Poza tym nie przedostało się to do opinii publicznej. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Stwierdził, że na Komisji przeprosił Pana Dyrektora Krygera, a na negatywne opinie nie 

reaguje. Poinformował również, że dwa miesiące temu wstrzymał się od głosu i czytał po 

prostu uzasadnienie Komisji. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Stwierdził, że Radny Skiba jako Przewodniczący Komisji oraz prawnik już wtedy powinien 



57 
 

stwierdzić, że Rada nie powinna się takimi rzeczami zajmować. 

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Stwierdził, że nie życzy sobie, aby Prezydent Kowalczuk aż tak bardzo wątpił w inteligencję 

Radnych oraz nauczycieli Szkoły nr 46. Uchwały Rady Pedagogicznej są najważniejszymi 

uchwałami w szkołach. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Poddał wątpliwości nie inteligencję osób, tylko formą w jaki sposób to zostało 

przedstawione. 

 

Radna KAMILA BŁASZCZYK 

Stwierdziła, że ciężko jest z pism kierowanych na KSWiP wycisnąć sens skargi, ponieważ 

są one pisane w wielkich emocjach. Po powtórnej analizie skargi, KSWiP stwierdziła, że nie 

jest odpowiednią instytucją do analizowania tej skargi. Stwierdziła, że był to błąd 

Przewodniczącego Skiby, że umożliwił Dyrektorowi Szkoły na odczytanie listu na Komisji, 

ponieważ doprowadziło to do „insynuowania społecznego”.  

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 

Zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

 

Nastąpiło głosowanie nad wnioskiem formalnym o zamknięcie listy mówców. 

 

  za      - 17  

         przeciw   - 4 

         wstrzymało się  - 11 

 

Lista mówców została zamknięta. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Poinformował, że ma duży szacunek do radnych z Komisji i dobrze mu się z nimi 

współpracuje. Jeżeli ktoś ma jakiś problem z tym, jak on prowadzi Komisję, to można go 

odwołać. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIII/631/20 

z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 46 w 

Gdańsku 

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

 

 

PUNKT 5 

Oświadczenie podjęte z okazji setnej rocznicy urodzin Karola Wojtyły – 

papieża Jana Pawła II + poprawka + autopoprawka; 

 

KAZIMIERZ KORALEWSKI Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości  

Przedstawił oświadczenie wraz z autopoprawką i uzasadnieniem. 

 

CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

Wycofał poprawkę Klubu Radnych KO wraz z Radnymi Klubu Wszystko dla Gdańska. 

 

BEATA DUNAJEWSKA Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla Gdańska 

Również poprosiła o wycofanie poprawki ze względu na porozumienie osiągnięte z 

Radnymi Prawa i Sprawiedliwości. 
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Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 

Zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

 

Nastąpiło głosowanie nad wnioskiem formalnym o zamknięcie listy mówców. 

 

  za      - 16  

         przeciw   - 9 

         wstrzymało się  - 8 

 

Lista mówców została zamknięta. 

 

Radna JOANNA CABAJ 

Podziękowała Janowi Pawłowi II za wszystkie jego słowa wypowiedziane w formie katechez. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Podziękował za wartości, których się nauczył dzięki Janowi Pawłowi II. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MALAK 

Stwierdził, że każdy powinien podpisać się pod tym oświadczeniem, ponieważ papież 

nawoływał do budowania cywilizacji miłości. 

 

Radna BARBARA IMIANOWSKA 

Stwierdziła, że jeżeli będziemy pilnować tych wartości, które pozostawił po sobie papież, 

wszystko będzie dobrze. 

 

Radny ROMUALD PLEWA 

Podkreślił, że papież przyczynił się do upadku komunizmu. Poparł oświadczenie. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 
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Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Oświadczenie 

z dnia 28 maja 2020 roku 

podjęte z okazji setnej rocznicy urodzin Karola Wojtyły – papieża Jana 

Pawła II 

Oświadczenie stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

 

 

PUNKT 6 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Jeszcze raz przypomniała o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych przez 

Radnych. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Zwrócił się do władz Gdańskiego Ogrodu Zoologicznego o podjęcie dialogu z 

przedsiębiorcami działającymi na terenie ogrodu celem wypracowania rozwiązań 

korzystnych dla miasta, przedsiębiorców i zwiedzających. Poinformował, że w niedziele 

będzie można przywitać piłkarzy Lechii Gdańsk po derbach Trójmiasta przy ulicy Traugutta. 

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK 

Stwierdziła, że najważniejsze, co wyciągnęła od papieża Jana Pawła II to prawdomówność.  

 

Radna JOANNA CABAJ 

Zadała pytanie czy zapadły już decyzję dotyczące rozdysponowania środków z nagrody 

Asturii. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta 

Poinformował, że kiedy decyzja zapadnie, zostanie podana do publicznej wiadomości. 
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PUNKT 7 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Zamknęła obrady sesji. 

 

Obrady zakończono o godzinie 17:20. 

 

 

 

Przewodnicząca  
Rady Miasta Gdańska  

 
 
 

Agnieszka Owczarczak  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła  
na podstawie zapisu w formie cyfrowej  
 
 
podinspektor BRMG  
Michele Bobkowska 

 


